
 

Geachte mevrouw Van der Vinne, 
 
Op 31 oktober  jl. heeft de CDA fractie schriftelijke vragen gesteld volgens Artikel 35 van het 
Reglement van Orde van de gemeenteraad over de Groenloseweg. De betreffende vragen zijn 
hieronder weergegeven met daarachter het antwoord in cursief. 
 

1. Is de uitvoering conform de verwachting uitgevoerd? Als dat niet zo is: wat had er anders 
gemoeten en wanneer wordt dat hersteld?   

De tijdelijke onderhoudsmaatregelen zijn technisch gezien goed uitgevoerd. Wanneer een 
oppervlakbehandeling bij hogere omgevingstemperaturen  wordt aangebracht blijft de 
bovenlaag langer zacht en worden er meer stenen in die laag weggedrukt. Daardoor ontstaat 
er een dichter oppervlak dan nu het geval is. De huidige open structuur geeft meer geluid, wat 
bewoners als hinderlijk ervaren. We zijn aan het onderzoeken of er nog maatregelen mogelijk 
zijn om de situatie op korte termijn te verbeteren en wat de kosten daarvan zullen zijn  

 
2. De toplaag vertoont veel oneffenheden. Fietsers ervaren de weg nu als nog onveiliger. Herkent 

het college dit beeld? 
Het college heeft ook gezien dat de situatie niet optimaal is. In de rijsporen is de aangebrachte 
laag  vrijwel geheel verdicht, tussen de sporen in heeft die nog een open structuur.  De 
verwachting is wel dat het verkeer de weg nog verder polijst waardoor op den duur een steeds 
gladder oppervlak ontstaat. Deze maand zal er nogmaals geveegd worden. Mits de 
weersomstandigheden gunstig zijn zal nog in november, uiterlijk december, de belijning tussen 
de fietsstroken en de rijbaan worden aangebracht. Dit verbetert ook de situatie voor de fietser. 

 
3. Bewoners langs de Groenloseweg hebben last van rondvliegende steentjes en stof. De 

steentjes plakken vast op de tegels en zijn moeilijk weg te vegen. Hoe en wanneer kan deze 
overlast verminderd worden?  
De stofoverlast was tijdelijk en komt ook niet meer terug. Ook de hoeveelheid los materiaal is 
door intensief vegen al sterk verminderd. Het losse materiaal op de trottoirs wordt gelijktijdig 
met het deels herstraten, dat gepland staat in week 47 en 48, verwijderd.   

 
4. De fietsstrook lijkt eerder smaller dan breder te zijn geworden. Waarom is hiervoor gekozen? 

De breedte van de strook is niet veranderd. Door het aanbrengen van belijning wordt de 
breedte van de fietsstrook ook weer duidelijker zichtbaar. 
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5. Wat is de vervolg planning voor de Groenloseweg?  
Uitgangspunt van de onderhoudsmaatregel was een tijdelijke maatregel voor maximaal 2 jaar. 
Het college komt later terug op de planning van de herinrichting. 

 
 

.   
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Winterswijk, 
 
  
 
 
de loco-secretaris,                                         de burgemeester, 
 
M. Keur                                                           B.J.J. Bengevoord 


